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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Deníky komentují středeční přímý přenos z
jednání politiků
Komentáře dnešní Mladé fronty Dnes (MfD) a Lidových novin (LN) se shodují, že přímý televizní
přenos středečního jednání zástupců koalice s lídry ČSSD nedopadl pro předsedu ČSSD Jiřího
Paroubka nejlépe. "Co uviděly ty kamery? Situace je čím dál trapnější, rozkladná. Každý kombinuje
proti každému. Význam to nemá," popsal autor komentáře v MfD celkový průběh schůzky politiků. I
další listy se kloní k názoru, že diváci se z debaty nedozvěděli nic nového.

Komentátor MfD píše, že média ve středu Paroubkovi "uštědřila mediální pohlavek hodný dr. Macka
a přisoudila mu nešikovnou roli vůdce negativního bratrstva". "Paroubek si ve středu prosadil
podivné televizní představení, patrně aby je využil k sebepropagaci. Ale dopadl jako pokropený
kropič. V komedii dostal roli tmavého podsaditého mexického padoucha, jenž je v úzkých, fňuká, dívá
se stranou, jak v kovbojkách řečeno, úkosem. Topolánek mu vyfoukl to lepší: roli vysokého
optimistického blondýna na koni, z nějž dýchá důvěra a jistota," shrnul autor.
   
Podle komentátora LN se Paroubek zmýlil, když se domníval, že přímý televizní přenos bude jeho
politickým triumfem. "Jiří Paroubek vyhořel, respektive dokázal, že o dialog nestojí. V očích těch,
kteří jednání viděli, případně ze záznamu uvidí, zůstane Paroubkova ČSSD žábou na prameni, která
si debatu představuje jako předčítání prefabrikovaných textů. Jiří Paroubek z Mirka Topolánka
vlastně sňal spoluodpovědnost za krachy dosavadních jednání. A to v přímém přenosu a na vlastní
žádost," napsal autor.
   
Naopak Paroubek v článku v LN přímý přenos hájí. "Návrh na přímý přenos politického jednání
možná vypadal poněkud směšně, možná takový trochu i byl, ale je to lepší než následně zbytečné
spekulace," uvedl s tím, že sociální demokraté neočekávali, že by jednání s ODS mohlo cokoli změnit
na jejich postoji k vládě.
   
Komentátor Hospodářských novin (HN) k televiznímu přenosu schůzky poznamenal, že "lid obecný"
se nemýlí, pokud to prohlédl jako šaškárnu. "Pravdou je, že kdyby Topolánek o podporu či toleranci
celé ČSSD opravdu stál, pokusil by se jednat předem a nestrkal by do programu naschvál rovnou daň
jako červený hadr. Trojkoaliční projekt od počátku hledá odpadlíky či přeběhlíky. Tak to je a tečka,"
napsal autor.
   
"O věcném jednání nemohla být řeč a jako televizní show to byla šmíra," zhodnotil televizní přenos
komentátor Práva.
   
HN se zamýšlejí nad budoucností ODS. LN v souvislosti se 30. výročím vzniku Charty 77 otiskují
další rozhovor s mluvčími Charty - dnes s Věrou Roubalovou. 
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